

Referat fra bestyrelsesmøde den 8. februar 2026

Deltagere:

Casper Lundgreen (formand)

Richardt Hansen (næstformand)

Poul Grimstad (kasserer)

Sten-Erik Brand

Per-Ulrik Rasmussen

Steen Lottrup

Brian Jensen (suppleant)

Martin Andersen (suppleant)

Ad dagsordenens pkt. 1 – 2: Status på klubbens økonomi, herunder fremlæggelse af regnskab og udkast til budget

Klubben har præsteret et godt overskud på 45.000 kr. det forløbne år. Dette skyldes især, at der nu kun udsendes 2 klubblade om året i stedet for 3.

Ad dagsordenens pkt. 3: Status på medlemstal og kontingentbetalinger

For øjeblikket er vi i alt 417 medlemmer mod 434 sidste år ved samme tid. 47 medlemmer er udmeldt.

Ad dagsordenens pkt. 4: Køb af pavilloner og andet udstyr

Bestyrelsen vedtog at købe 2 pavilloner, 3×3 meter, med logo til udlåning i forbindelse med arrangementer.

Ad dagsordenens pkt. 5: Status på sponsorater og annoncører

Der er ikke indgået nye aftaler, men vi bevarer forbindelsen med vores nuværende.

Ad dagsordenens pkt. 6: Kommende generalforsamling

Per-Ulrik modtager ikke genvalg til bestyrelsen på den kommende generalforsamling. Kandidater til bestyrelsen kan opstilles i tidsrummet indtil valg af kandidater på generalforsamlingen har fundet sted. På nuværende tidspunkt er der 1 kandidat, som ønsker at stille op til valg på generalforsamlingen: Jan Hansen.

Ad dagsordenens pkt. 7,1: Vedtægtsændringsforslag

Pkt. 7,2: Bestyrelsen besluttede at foreslå, at det skal fremgå af vedtægterne, at valg af revisor og referent skal ske på generalforsamlingen.

Sten-Erik gennemgik herefter klubbens vedtægter og Janettes dokumenter og udarbejder på grundlag af drøftelserne i bestyrelsen forslag til vedtægtsændringer til eventuel vedtagelse på den kommende generalforsamling.

Ad dagsordenens pkt. 8 -9: Klubaktiviteter

Pkt. 9,1: Gennemgang af kommende aktiviteter herunder hvem der er tovholdere og status

Pkt. 9,2: Der sker fortsat for lidt på Fyn. Hvad kan vi gøre?

Med hensyn til Fredericia-messen er Brian tovholder. Cosworth er temaet. Klubben køber stand udstyr i form af nye blå tæpper. Martin undersøger mulighederne for at købe olietønder.

Vores forårstræf bliver lørdag den 23. maj, og finder sandsynligvis sted i Hundested. Endelige detaljer herom bliver offentliggjort i løbet af kort tid.

Per Lyngsaa – vores medlem – vil gerne være tovholder på Jesperhus-træffet.

Brian er tovholder i forbindelse med sportscar event i Odense lørdag den 20. juni. I Jylland foregår det lørdag den 5. september. Der er morgenmad til deltagerne i forbindelse med arrangementerne.

Richardt arbejder på at lave lørdagstræf en gang om måneden over sommeren.

Pkt. 9,3: Der lader til at være stemning for at udstille i Herning i 2027. Hvem vil være tovholder?

Der blev ikke udnævnt nogen tovholder.

Ad dagsordenens pkt. 10: Velkomst til nye medlemmer- Er vi gode nok?

Klubben arbejder til stadighed på at blive bedre, men vi efterlyser også tilbagemelding fra nye medlemmer angående deres synspunkter på klubbens velkomst.

Ad dagsordenens pkt. 11: Status på klubtrøjer

Det kører fint. Der er nu 59 klubtrøjer tilbage.

Ad dagsordenens pkt. 12: Klubblad

Ad dagsordenens pkt. 13, pkt.13,1, pkt. 13,2, og pkt.13,3:

Bladet skal udkomme i marts; artikler til det kommende klubblad skal nok være klar senest midt i februar og hvad gør vi med opsætning, beholder vi Morten, eller arbejder vi på at udskifte ham. Kan vi eventuelt lave bladopsætningen selv. Hvem kan og vil?

Bestyrelse besluttede, at førstkommande marts nummer af bladet sættes op af Syan. Derefter vil bestyrelsen overveje andre muligheder. Bestyrelsen vil også undersøge muligheden for at lave bladet i A-4 størrelse i stedet for den nuværende A-5 størrelse.

Ad dagsordenens pkt. 14: Status på hjemmeside: samt

Ad dagsordenens pkt. 15: Tilkøb af mere plads:

Der er to plug-in på vores hjemmeside, som nu kræver opdatering. Det blev besluttet, at klubben køber licenser, så vi selv kan opdatere dem.

Ad dagsordenens pkt. 16: Status på vores Facebook-grupper:

Administrator teamet arbejder på at gøre reglerne omkring grupperne mere tydelige. I øvrigt kører det som det skal.

Ad dagsordenens pkt. 17: Status på Instagram:

Kører fint.

Ad dagsordenens pkt. 18: Status for Aros:

Vi har haft et statusmøde med Aros. Aftalen med Aros fortsætter.

Ad dagsordenens pkt. 19: Ideer til at få flere unge med i klubben:

Der arbejdes fortsat hermed.

Ad dagsordenens pkt. 20: Bordet rundt:

Der fremkom ingen bemærkninger, som blev begæret taget til referat.

Næste bestyrelsesmøde blev fastsat til søndag den 4. oktober 2026.

Referent:

Sten-Erik